
 

Även på hemsidan
Nr 6 – 2018

Uppdaterad underhållsplan
Föreningens underhållsplan har uppdaterats. Den uppdateras årligen och sträcker sig nu fram till och med 
2027. Bland annat innehåller den de två stora investeringar som flaggats för i de senaste årsredovisningarna:
reparation av rötskadade fönster och renovering av avloppsstammarna. 

När det gäller fönstren är huvudalternativet att byta dessa mot nya av aluminium. Förutsättningen är att det
inte kommer att se fult ut och att intrycket, framförallt  utifrån, blir i huvudsak detsamma som idag. Det 
finns sådana fönsterkarmar på andra hus som vi kan ha som referens.

När det gäller renoveringen av stammarna är huvudalternativet infodring, det vill säga att förstärka 
avloppsrören inifrån. Det blir betydligt billigare och man slipper riva upp väggar och golv. Förutsättningen 
är att stammarna i de båda husen är dragna så att metoden är lämplig.

Det planerade fastighetsunderhållet i underhållsplanen blir i genomsnitt cirka 520 000 kronor per år. Den 
första femårsperioden är den mest kostsamma. Planen ser ut så här (tusen kr):

Åtgärd 2018 2019 2020 2021 2022 2023–2027

Rensa ventilationskanaler 56 56
OVK (Obligatorisk ventilationskontroll) 25 25
Sotning 13 13
Brandskyddskontroll 13
Stege till skorsten 8
Besiktning av fasader 10
Reparation gavel gathus 34
Besiktning fönster 5
Fönsterrenovering 1 616
Besiktning av balkonger 8
Målning huvudentré 5 13
Målning övriga portar,11 st 45
Smide inkl grinden 75
Byte av stamventiler 166
Avloppsspolning 46
Stamrenovering 2 125
Badrum hyreslägenhet 150
Nya tvättmaskiner m.m inkl målning 160
Energideklaration uppdatering 13
Övriga reparationer 15 5 5 5
Målning trapphus 500
Radonmätning 5
Målning återvinningsrum 13
SUMMA 61 1 687 334 226 2 290 630
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Läckage när avloppen spolades
När avloppsrören högtrycksspolades häromdagen uppstod två läckor. Trycket vid spolningen är nästan 180 
kilo per kvadratcentimeter och på två ställen längs alla rör i husen höll inte de gamla gjutjärnsrören utan det
uppstod två hål. Detta understryker behovet av att renovera de drygt fyrtio år gamla stammarna inom en 
snar framtid. En uppföljning av orsaken till läckagen kan också innebär att styrelsen kommer att föreslå en 
stamrenovering tidigare än 2022 som gäller enligt nuvarande underhållsplan. 

Ny leverantör sköter gården
Styrelsen har börjat anlita Alltjänstpoolen för att att sköta rabatter och rensa ogräs.
Samarbetet innebär att Alltjänstpoolen rings in vid behov vilket planeras bli två
gånger per år. 

Nya markiser på plats
Nu har nya markiser kommit upp över fönstren till lokalen. De har liknande kulör som sockel och saknar 
firmatryck. Bytet till nya markiser är en del av Frisides hyresvillkor.

Endast ett hushåll i taget i tvättstugan
Glöm inte att endast en medlem i taget kan utnyttja tiderna tvättstugan. Samtliga tre
tvättmaskiner som fungerar ingår i varje tvättpass. Det är alltså inte tillåtet att
använda maskinerna samtidigt som någon annan har bokat tvättstugan. Varje
tvättpass måste bokas med låskolv.

På senaste styrelsemötet deltog: 
Elisabeth Antonsson, Lennart Mörner, Maria Rindeskär, Philip Hagstrand och Victoria Wickman. 

Nästa styrelsemöte är 18 september


